
Referat fra ordinær generalforsamling i Høgelsbjerg grundejerforening 
Afholdt den 27. september 2006 på Hotel Royal 
 
1. 
Valg af Dirigent Som dirigent valgtes igen Julius Beier, der indledte med at konstatere, at 

generalforsamlingen  var lovligt varslet og at den var beslutningsdygtig. 
  Der var 14 husstande fremmødt +8 fuldmagter 
  ______________________________________________________________________ 
   
2. 
Bestyrelsens beretning Bestyrelsen fremlagde sin beretning ved formand Peter Petersen.  Beretningen blev god 
  kendt med følgende bemærkninger: 
  Hvornår bliver vejen lavet?  -der var ikke givet nogen fast tidspunkt, men snart. 

Græsslåningen sviner meget på fortovet – kunne man køre den modsatte vej og så 
smide græsset på plænen? 
Johnny foreslår at en jurist kigger på TDC´s prisstigning 
Hækken til Tjærbæklund bedes klippes – er sket i mellemtiden. 

  ______________________________________________________________________ 
 
3. 
Indkomne forslag Ingen indkomne forslag 
  ______________________________________________________________________ 
 
4. 
Regnskab  Regnskabet for perioden 1/8-2005 til  31/7-2006 blev fremlagt og godkendt.   

Der var mindre kontingentindtægter p.g.a. at stigningen først fik effekt i sidste halvår 
og derfor afviger i forhold til budgettet. 
Der var brugt mere på grønne områder p.g.a. service på traktor. 
Sidste års generalforsamling kostede mere end beregnet. 
 
______________________________________________________________________ 

 
5. 
Budget og fastsættelse af   Bestyrelsen foreslog uændret kontingent. 
kontingent   Forslag + budget blev godkendt.  
    

 ______________________________________________________________________ 
 
6.  
Valg til  bestyrelsen På valg til bestyrelsen Peter Petersen (formand) og Johnny Hansen (kasserer) 
  Johnny blev genvalgt 

Peter ønskede ikke genvalg – bestyrelsen foreslog Finn Hove, som blev valgt til 
bestyrelsen. 

    
 
Som suppleant valgtes Erik Laursen (12). 
Som revisor genvalgtes Julius Beier (88) 
______________________________________________________________________ 

 
7. 
Eventuelt   

Der fremkom følgende bemærkninger og forslag til bestyrelsen, som lovede at vurdere 
forslagene på førstkommende bestyrelsesmøde: 
♦ Fortovet for enden af 1. Stikvej er fuld af ukrudt – hvad kan vi gøre ? 
♦ Hegnet omkring søen er  der huller under +  området er meget vådt. 
♦ Der skal slås græs på stien mellem Kurt og René + stien ned mod søen må gerne 

gøres bredere. 
♦ Resten af stenen brugt til dræn v/søen ligger stadig for enden af stamvejen kan + 

området mellem skoven og den nye cykelsti er stadig ikke ordnet. Hvad er 
udsigten til at det bliver gjort. 

♦ Kan brændenælderne bag bål pladsen fjernes ? 
♦ Snerydning på den sidste del af fortovet på 1. Stikvej er et problem. Hvem kunne 

gøre det ? 
♦ Musikalsk indlæg , en sang om forholdet mellem fortovsejer og hundeejer. 



♦ Græs slåede områder, fortove og forhaver er ikke til hundeefterladenskaber, 
bestyrelsen bedes lave en venlig henstilling til bestyrelserne på tjærebæklund og 
Møllepold. 

♦ Hjørnet mellem stamvejen og sidste stikvej er kørt op og kommunen bedes lave 
det. 

 
 
 

. 
YDERLIGERE INFORMATION: 
 
 
Bestyrelsen har efter generalforsamlingen konstitueret sig på følgende måde: 
 

Formand  Finn Hove  nr. 56 
Sekretær  Jørn Marcussen  nr. 110 
Kasserer  Johnny Hansen nr. 120 
  

 Jonas Lange nr. 5 
   Jesper Jacobsen nr. 112 

 
    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


